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论文报名表

Paper Submission Form

	论文｜Paper

	论文标题｜Title
	

	第一作者｜First author
	

	称谓｜Contact Address
	□ 女士 | Ms
	□ 男士 | Mr

	国家｜Country
	

	联系地址｜Contact address
	

	电话｜Mobile
	

	邮箱｜E-mail
	

	是否有其他作者｜Any co-author?
	□ 是 | Yes
	□ 否 | No

	完成时间｜Completion time
	

	总字数｜Word count
	

	摘要（1000字内）｜Abstract (1,000 words at most)

	

	* 以下资料请随报名表一起发送至指定邮箱。

Please attach the following documents with this submission form.

	1.至少1张第一作者的照片，分辨率不低于150dpi，格式为jpg。

The first author’s photo in JPG/JPEG format with the resolution no less than 150dpi.
2.该论文第一作者的学术简历。

The first author’s academic CV.
3.完整论文，格式为word文档。

The complete thesis/paper in DOCX/DOC format.

	请认真阅读以下信息，如无异议，则勾选“同意”选项。

Please read the following information carefully, and check “Agree” if there is no objection.

	1. 研究论文必须保证原创。IAF组委会对论文重复率无核查义务。如有第三方针对该论文发起侵权、索赔等诉讼时，IAF将不承担任何责任。

Research papers must be original. The IAF Organising Committee has no obligation to check for plagiarism. IAF will not bear any responsibility if a third party files any infringement claims related to the papers.
2. IAF拥有与活动相关的文章、研究、摄影、录像的出版及宣传权。
IAF owns the publishing and promotional rights to articles, research, photos, and video recordings related to the event.
3. 入选论文将编入该活动学术文集并公开出版，IAF组委会将不再额外支付作者稿酬。

Selected papers will be compiled into the event’s academic anthology and published. The IAF Organising Committee will not offer additional remuneration to the authors.

	如您对活动规则已经知晓，请酌情在选项前打勾。

Please check the box if you are aware of the event rules.
	□ 同  意｜Agree
	□ 不同意｜Disagree

	本人签名 | Signature
	


WeChat: IAFwestlake
 Sina Weibo: 西湖国际动画双年展
E-mail: 2689488309@qq.com

